













太陽能創未來挑戰賽 2024 **Solar Future Challenge 2024**

家長/監護人同意書 **Parent/ Guardian Consent Form**

若參加者於2024年3月9日(比賽日)仍未年滿15歲,必須得到家長或監護人同意及陪同出席,方可 參加「太陽能創未來挑戰賽2024」。請填妥以下家長或監護人同意書,連同報名表上列出的「補充資 料」一併放上雲端硬碟,並將鏈結遞交至低碳想創坊。若報名者未能於2024年2月19日或之前交回簽 署同意書,低碳想創坊有權拒絕該報名人參加是項活動或部份活動環節。

To participate in Solar Future Challenge 2024, participants under the age of 15 on or before 9 March 2024 (event day) are required to submit the Parent or Guardian Consent Form. Please complete and return this form together with the rest of the supporting documents to CarbonCare InnoLab via an accessible drive link on or before 19th February 2024. CarbonCare InnoLab reserves the right to reject any late submissions and to refuse these registrants from participating in the event or any parts of it. ____(報名者姓名)______(身分證號碼)參加「太陽能 本人同意_____ 創未來挑戰賽2024」,並會陪同報名者出席比賽日(2024年3月9日)。本人亦允許及授權低碳想創 **访採用報名考在參加是次活動時所拍攝的昭昌及錄像作宣傳之用**。

	(家長/監護人或「獲授權人」姓名),乃報名者的 閱讀並同意本同意書之所有內容。	
No.) to participate in "Solar registrant on 9 March 2024.	(registrant's name) of (HKr Future Challenge 2024" and I will attend the event I do grant permission and assign the right, title and in the exe his/her appearance, name and voice in connection execution.	with the terest to
	me of Parent/Guardian or Authorized Person), be (Relationship), have read and accep	
簽名 Signature	日期 Date	
緊急聯絡電話 Emergency Cor	ntact Number	